
Zápis z porady vedení konané dne 8. 9. 2014 

Přítomni: Křenek, Regner, Malinka, Matyska, Šrubařová, Bartošek, Holub, Dostál, Veselý, 

Račanský, Pištěk, Krejčí 

Omluveni: Kohoutková, Ledvinka, Novotná Buršíková 

 

1. Zprávy od ředitele  

 Výjezdní zasedání vedení RMU 9. – 10.9., absence pana ředitele a tudíž ÚVT (pan 

rektor si přeje pouze osobní účast děkanů a ředitelů) 

 Další porada kolegia za účasti ředitele 22.9. (15.9. povede poradu p. Veselý) 

 5.9. MŠMT zveřejnilo výsledky prvního kola hodnocení výzkumných infrastruktur, 

CERIT-SC postupuje do dalšího kola (3 ze 6 projektů oblasti e-infra hodnoceny 

kladně), stejně jako další „spřátelené“ projekty. Formální vyjádření hodnotitelů 

očekáváno tento týden.  

 Návrh smlouvy na financování CERIT-SC r. 2014 – 15 od CESNETu zatím nepřišel. 

 

 

2. Financování IPR  

 Byly zaslány podklady od dr. Pištěka. 

 Úložiště – přes 1 mil. Kč, položka ve fázi vysoutěženo, ale není fakturováno. Deadline 

na akceptační testy 11.9. Uzavření akceptačních testů nelze dále prodlužovat, jinak 

nastane problém s novým soutěžením, potřeba dořešit ještě v září. Kamil napíše firmě 

ProAct upozornění, že v případě neúspěšných akceptačních testů odstoupíme od 

smlouvy, zařízení bude nutné do týdne odvézt. 

Plus další drobné nákupy – bude upřesněno (Aleš a Kamil – cloudové servery a 

úložiště). 

Je žádoucí všechny prostředky využít; v případě možností (úspory přo probíhajících 

VŘ) ředitel doporučuje zvážit nákup zařízení pro fakultu či další hospodářská 

střediska (kde víme o stávajícím podfinancování).. 

Bude provedena kontrola hodnot monitorovacích indikátorů.  

 Páteřní síť pro výzkum, smlouva před podpisem (termín 12.9.), 50% úspora: možno 

nakoupit optiku a zajištění síťové části serverovny na Kom. nám. 

 Sondy – přečerpání bude odečteno od síťařského přebytku. 

 Servery a úložiště inf. systémů – položka servery vyčerpána, další položka zálohování 

citlivých dat v řešení. Zpráva o technických podkladech pro IRP za DIS do 22.9. DIS 

dodá technické podklady do 29.9. (p. Kohoutková). 

 Magion – firma stále nedodala podepsaný náš návrh smlouvy, probíhá komunikace s 

p. Vaculínem (podpis za ÚVT je datován 13.8.). Propojování na další systémy – pokud 

neproběhne propojení, prostředky budou vráceny. 

 Tiskové systémy – položka bude vyčerpána. 

 Do 10.9. bude zasláno upřesnění čerpání a návrhy na případné další nákupy. 



3. Kontrola úkolů 

- CEITEC  a zprávy o IT – Aleš a Petr podali zprávu o stavu věci. Potřeba jedné osoby 

za ÚVT na CEITECu pro komunikaci o IT – popsáno ve zprávě, která byla zaslána 

CEITECu. Stanovisko ÚVT zůstává neměnné – poskytnutí pracovní kapacity, 

CEITEC poskytne místo. 

Petr a Aleš pošlou zprávu pro CEITEC kolegiu, bude pokračovat jednání přes H. 

Pokornou (Petr), zpráva o stavu jednání do 15.9. 

- Celouniverzitní Campus licence – v řešení typ VŘ: dnes bude vydáno stanovisko 

RMU. Úkol: zajistit, aby vlastní realizace tohoto VŘ byla plně v gesci ÚVT. 

Analogicky pak pro obdobná budoucí VŘ. 

- Nová struktura divize péče o uživatele – v řešení, zpráva 22.9. 

- Seznam strojů pro stěhování – pro stěhování můžeme počítat s přeneseným výkonem 

cca 50 kW, Kamil dodá seznam p. Šrubařové pro odhad nákladůl vlastního přesunu 

počítačů. 

- Motivační program k publikacím z IP (p. Dostál) – první konzultace s ředitelem 

proběhla, další kontrola 22.9. 

 

4. Různé  

 Budou obeslání řešitelé o návrhy odměn z projektů -- zaslat Janě Vojtové do 15.9., 

následně podklady pro ředitele a pro divizní (16. – 17.9.). Návrhy od divizních do 

25.9. 

 Termín inventur: k 2.10. stop stav na převody, 7.10. zahájení fyzické inventury do 

3.11. 

 Aktualizace popisů práce – potřeba doplnit za některá oddělení. 

 Kontrola docházky – potřeba důslednější kontroly zadané dovolené s knihou docházky 

(vedoucí oddělení). 

 Evidence ekonomických dokumentů v Úřadovně – zavedení dokladů do Úřadovny 

přes Martinu (bude spuštěno na konci září). 

 Hrazení poplatku za publikaci v impaktovaném časopise (nyní souvislost s projektem 

OP VK Niny Hrtoňové) – p. Dostál posoudí impact factor časopisu a podle výsledku 

bude případně hrazeno z IP. I v budoucnu se bude posuzovat individuálně. 

 Program Erasmus plus  – možnost výjezdů 1 – 2 roky, za MU 1 projekt. Výzva bude 

vypsána v únoru 2015 (poté bude podána žádost v koordinaci s CZS). 

 P. Veselý informoval o schůzce ohledně IPR na ČVUT (účast za bezpečnost), diskuze 

o konsolidační vyhlášce.  

 P. Dostál informoval o ICT Proposers Days – 9. – 10.10. ve Florencii, výzvy ICT 

H2020 pro r. 2015. 

 P. Regner informoval o překlopení webu – v řešení. 

 P. Regner informoval o CŘS – proběhla jednání o napojování jejich ISu (přes Peruna). 

Záměr vést evidenci vědeckých přístrojů – nápad nabízet i mimo MU. 

Jednání o úvazku – bude vyčleněno 0,5 – 0,75 úvazku programátora ÚVT 

9.10. – schůzka k inventarizaci a dalším potřebným tématům (účast zástupců divizí). 

 

 

 

 

 

Zapsala:     Schválil:                            

Iva Krejčí     Luděk Matyska 

ředitel ÚVT MU 


